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O OBRADACH SENATU POLITECHm'J 

LUBELSKIEJ 

W dniu 28 września 1988 r, odby1o się pierwsze w roku aka

demick~ 1988/1989 posiedzenie Senatu Folitechniki LubelSkiej, 

Porządek obrad by.l nast~pują.cy: 

1, Otwarcie posiedzenia - wprowadzenie do obrad, int'ormacja 

J ,M, Rektora z nara<ty Rektor6w Szk6l. bżaz:yoh z Ministrem 

EdukąoJ~ Narodowej, 

Obraccyo otworzy.l Rektor Politeohniki prof', dr bab, inż. Wło

dzimierz Si tk.o. Rektor dokona .l wr~czenia nagród za oaiągni~cia 

dydaktyczno-wychowawcze i naukowo-badawcze prorektorom i dzie

kanom wydzia.16w, Nagrody te otrzymali: 

- prof', dr bab, inż. Iwo POLLO 

- doc, dr bab, Edward ~PIEWLA 

- prof', dr bab, inż, Jerzy GR~Z 

- prof, dr inż. Jan KOWAL 

- doc. dr inż, Tadeusz LATOCHA 

Obywatel Rektor przedstawi.l inf'ormację z narady rektor6v szk6.1 

wyższych z Ministrem EdUkacji Narodowej, 

2, Sprawozdanie z pracy i dzia.la~ośoi uczelni za rok akademicki 

1987/1988, 

Sprawozdanie przedstawi.l Rektor uozeln:l. pro.f. dr bab, inż. 

Y.lodzimierz Sitko, 

Senat przyjął sprawozdanie Rektora za ubieg.ł:y rok akademicki, 

3, Rozpoozrcie nowego roku akademickiego 1988/1989: 
- ocena przebiegu rekrutacji na pierwszy rok studi6w, 

- informacja o przygotowaniu uroczystości inauguracji roku 

akademiokiego 1988/1989, 
- przygotowanie do rozpoczęcia procesu dydaktyczno-w:yohowavoze 

- przygotowanie bazy dydaktyozn•J i aocja1nej, 
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Ad. 1 porządku obrad - Otwarcie posiedzenia, wprowadzenie do obrad 

Pierwsze v roku akademiokim 1988/1989 obrady Senatu Foli

techniki Lubelskiej otworzył Rektor Uczelni prof. dr hab. inż. 

Włodzimierz Sitko, który powitał biorących udział w obradach 

członków Senatu. Następnie Obywatel Rektor zwrócił się z zapyta

niem do członków Senatu, czy zgłaszają propozycje zmian do propo

nowanego porządku obrad doręczonego wszy•tkim wraz z zawiadomie

niem o obradach Senatu. 

Wobec niezgłoszenia propozycji zmian - porządek obrad przyjęto. 

Stanowi on Załącznik Nr 1 do niniejszego protOkółu. 

Kolejnym punktem posiedzenia było wręczenie przez Obywatela 

Rektora nagród za osifłgnięoill dydaktyczno-wychowawcze i naukowo

badawcze dla prorektorów i dziekanów wydziałów. Nagrody otrzymali: 

- prof. dr hab. inż. Iwo POLLO 

- doc. dr hab. Edward ~PIEWLA 

- prof. dr hab. inż. Jerzy GRYCZ 

-prof. dr inż. Jan KOWAL 

- doc. dr inż. Tadeusz LATOCHA 

Po ceremonii wręczenia nagród Obywa te l Rektor udzielił infor.macji 

z narady rektorów sZkół wyższych z Ministrem Edukacji Narodowej, 

odbytej w dniu 14.09.1988 r. w Warszawie. 

V informacji tej Obywatel Rektor przedstawił ogólne zamierzenia 

resortu dotyczące dróg rozwoju sZko1nictwa wyższego, które spros

tałyby wyzwaniom edUkacyjnym i naukowym XXI wieku oraz rosnącym 

oczekiwaniom społecznym. Podkreślona została potrzeba przyspiesze

nia procesu wprowadzania przeobrażeń jakościowych w uczelniach 

technicznych. 

Główne kierunki przeobrażeń sZkolnictwa wyższego to: 

- zapewnienie sZkolnictwu nowych, wyższych zdolności adaptacyj

nych do szybko zmieniających się potrzeb, 

- przekształcenie tradycyjnego nauczania w bardziej efektywne, 

intens.ywne i samodzielne kształcenie, 
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- przewartościowanie roli szkoły wyższej w przygotowanie 

do zawodu, 

- inrormatyzacja sZkoły wyższej i prooesów kształcenia, 

- przekształcanie szkoły wyższej w centrum dydaktyczno-naukowe 

związane z przemysłem i zapleczem badawczym. 

Obywatel Rektor podkreślił również coraz większe możliwości, ja

kie mają władze uczelni dla realizacji tego procesu. Związane 

jest to z coraz szerszym odchodzeniem od centralnego sterowania 

pracą uczelni i coraz większą samodzielnością sZkól wyższych. 

SzczególDym obszarem działań samorządowych uczelni będzie podej

mowanie decyzJi w sprawach: 

- rejestracji kÓł i organizacji studenckich o obarakterze nauko

wym, kulturalnym, sportowym, 

- prawo zatwierdzania planów i programów studiów, 

- prawo do tworzenia specjalności. 

Kolejnym tematem wystąpienia Obywatela Rektora była samo

rządność studencka. Jak zaznaczył Obywatel Rektor obserwuje się 

bardzo małą aktyv.ność studentów i ich udział w ~ciu społecznym 

uczelni. Konieczne jest rozbudzeni.e społecznych postaw młodzieży 

i ich aktywizacja. Osiągnąć to będzie można poprzez odejście od 

mało Skutecznych programów wychowawczych oraz poprzez rozbudowa

nie partnerskiego modelu student-nauczyciel akademicki. ~Pozwoli 

to na zmniejszenie przepa,ci pomiędzy kadrą akademicką? studen-
ora2. ą 

tami ~ odbudow4 autorytetu uczelni. 

Kończąc swoje wystąpienie Obywatel Rektor zwrócił uwagę także 

na odpowiednią organizację roku akademickiego. Wiąże się to 

z wcześniejszym przygotowaniem i opracowaniem planów i programów 

zajęć, odpowiednim przygotowaniem sal wykładowych, dokonywaniem 

kontroli prawidłowości i przebiegu zajęć dydaktyczno-wyobowawozyob. 

Y cty skus ji głos zabiera li : doc. dr inż. Ta deus z Janowski i do c • dr 

bab. Edward Śpiewla, poruszając w Cormie pytań i wyjaśnień sprawę 

zmiany Regulaminu Studiów. Jak wyjaśnił doc. dr hab. Edward ~iewla 

- zmiana Regulaminu Studiów będzie rozpatrywana w najbliższym 

czasie, na kolejnym posiedzeniu w Ministerstwie Edukacji Narodowej. 

Obywatel· Rektor zwrócił uwagę na konieczność przygotowania 

zmian w Regulaminie we własnym zakresie, w ramach uczelni przed 

podjęciem ostatecznych decyzji przez resort. 
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Ad. 2 porządku obrad - Sprawozdan~e z dz~ałalnośc~ Uc~elni 

za rok akademicki 1987/198a 

Sprawozdanie z działalności Uczelni za ubiegły rok akademic

ki przedstawił J.M. Rektor proc. dr bab. inż. Włodzimierz Sitko. 

Doc. dr inż. Tadeusz Latocha zgłosił uwagę merytoryczn~ do 

sprawozdania, aby uzupeLnić przez podanie ważniejszych konferencji 

naukowych jakie odbyły się w ubiegłym roku akademickim. 

Doo. dr inż. Tadeusz Janowski poruszył sprawę zbyt wysokich 

kosztów aparatury w stosuDku do amortyzacji /19~ rocznie/: zwrócił 

uwagę na uwzględnianie ozyunika ekonomicznego w momencie zamawia

nia aparatury. 

Doc. dr hab. Edward Śpiewla stwierdził, że należałoby zobo

wiązać resort do pokrywania części kosztów zamówień na aparaturę 

i konieczność przewidywania jej wartości z uwzględnieniem inflacji. 

W sprawie warunków zakupu aparatury głos zabierali również: 

p~oc. dr hab. inż. Iwo Pollo, doc. dr Zbigniew Ratajewicz, doc. dr 

inż. Tadeusz Latooha. 

Obywatel Rektor podzi~owal za dyskusję. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Senat i stanowi załąozn1k 

nr 2 do niniejszego protokółu. 

Ad. 3 porządku obrad - RozPoozęoie nowego roku akademiokiego 

1988/1989 

- Ocena przebiegu rekrutacji na pierwszy rok studiów, 

- Informacja o przygotowaniu uroczystości inauguracji roku aka-

demiokiego 1988/1989, 
- Przygotowanie do rozpoczęcia procesu dydaktyczno-v.ychovawozego, 

- Przygotowanie bazy dydaktycznej i socjaLnej. 

Informacje dotyczące przygotowania uczelni do rozpoczęcia nowego 

roku akademiokiego 1987/1988 w tym również ocenę rekrutacji na 

I rok studiów przedstawił prorektor d/s nauczania i wychowania -

doc. dr hab. Edward Śpiewla. Poinf'ormowal on, że rekrutacja odbyła 

się w lipcu. Na studia dzienne przyjęto 355 osób + 42 osoby jako 

wolni słuchacze. 

Na studia dla pracujących wykorzystano 114 miejsc. Łącznie przyjęto 

511 osób + 10 studentów obcokrajowców. 
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Oprócz tego rozpoczęło kształ.ceni.e Studium Oobrony Środowiska 

- 45 oaób. 

Łącznie kształcenie podję~o 120 osób więcej w stosunku do roku 

poprzedniego. 

Był. to drugi rok rekrutacji w oparciu o nowy system. Tematy egza

minacyjne przygotowywane były we wła~ zakresie. Egzaminy prze

prowadzone zostały popra~e, sprawnie organizacyjnie. 

Komisja rekrutacyjna zgłosiła uwagę, że sposób egzaminowania 

/5 dni trwające egzaminy/ jest zbyt męczący i wyczerpujący dla 

kandydatów. Konieczne jest scalenie egzaminów testowych i ustnych. 

Przygotowanie do rozpocz~cia procesu dydaktyczno-wychowawczego. 

Zostały opracowane i zatwierdzone plany studiów na nowy rok aka

demicki. Plany zajęć na kierunku wychowanie techniczne zostały 

rozbudowane przez resort o ok. 400 godz. Trwają prace nad zł.o~e

niem ramowych wydziałowych planów pracy. Pojawia się także konie

czność zmodernizowania planów pracy studiów zaocznych. 

Przygotowane zostały programy pracy ze studentami,szczególnie 

uzqo,lnionymi, trwają prace nad indywidua1nymi programami studi6w. 

Kolejnym tematem wystąpienia Prorektora d/s Nauczania i Wychowa

nia były sprawy socjalne studentów. 

Ustalona została podstawa stypendium socjalnego dla studentów, 

instrukcje szczegółowe są opracowywane. Nie najlepiej przedstawia

ją się warunki w domach studenckich, trwa remont DS-2. 150 osób 

nie otrzymało miejsca w akadem~u. Na czwartym i piątym roku stu

di6w wprowadza się zasadę rozgęszczania zakwaterowania do 2 osób 

w pokoju. Podwyższa się odpłatność za domy studenckie. 

Poruszając problematykę dydaktyczno-wychowawczą ~tel 

Prorektor zauważył znaczne osłabienie form zorganizowanego życia 

studenckiego, negację dyrektywnego sposobu zarządzania uczelnią 

oraz brak autorytetów moralnych na uczelni. Stwierdził konieczność 

zrewidowania stosunku kadry do studentów i tworzenia programów 

wychowawczych na różnych poziomach kształcenia w oparciu o bliższy 

kontakt ze studentami. 

Następnie omawiając problem współpracy młodzieży z zagranicą 

Obywatel Prorektor zwrócił uwagę na konieczność zawiera~a ko

rzystnych umów z przedsiębiorstwami przemysłowymi zatrudniającymi 

naszych studentów. Nie zawsze umowy te były korzystne dla student~ 
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W dySkusji po wystąpieniu doc. dr bab. E. Śpiewli g1os zabierali: 

doc. dr in~. Adolf Parol, dr inż. Jan Golec oraz doc. dr bab, inż. 

Zygmunt Rutka. 

Ich wystąpienia dotyczy1y studenckich praktyk zagranicznych. 

Następnie Dyrektor Administracyjny mgr Bogdan Lebedowicz 

poinrormowa1 Senat o przygotowaniu bazy materialnej do rozpoczę

cia nowego roku akademickiego. Przedstawi1 on stan prac remonto

wych, adaptacyjnych i porządkowych na uczelni. 

W dyskusji po wystąpieniu Dyrektora Lebedowicza - doc. dr 

Zbigniew Ratajewicz poruszy1 sprawę budowy magazynu odczynn1k6w 

chemicznych. 

J.M. Rektor zażą.da1 informacji na następny Senat dotyczącej' 
kwestii rinansowania budowy wyżej wspomnianego magazynu. 

Prorektor d/s Nauki prot, dr bab, i~. Iwo Pollo zaprosi1 

wszystkich cz1onk6w Senatu na uroozyst'ł inauguracjt roku akade

mickiego, kt6ra odbtdzie się dnia 1 października 1988 r. o godz. 
00 11 w Auli im, Rektora Podk.owy. 

Ad, 4 porz§dku obrad - Bieżące zagadnienia organizacyjno

informacyjne 

W punkcie tym Dyrektor ~dministracyjny przedstawił wyniki 

dokonanej regulacji p1ac i zasady podwyższania wynagrodzeń dla 

nauczycieli akademickich i pracowników nie będących nauczyciela

mi akademickimi. Z zasadami regulacji zapoznani zostali wcześniej 

dziekani wydzia16w i kierownicy jednostek mitdzywydziałowych, 

Og61nie średnie wynagrodzenie na osobę wzrośnie o 17 tys. z1 

/w tym dodatek osłonowy 6,000 u/. 

Ustalono zasad:yz 

- pracownicy grupy obs1ugi otrzymuj14 maksymalne stawki płacowe, 

- robotnic~ godzinowi - opracowana tab, nr 1 i tab, nr 2 dla 
l\,ev{)rr-~..U~~ 

k.iePeweev, 

- pracownicy inżynieryjno-techniczni i administracyjni - wynagro

dzenie na poziomie dotychczasowych kategorii zaszeregowania ze 

zr6żnicowaniem indywidualnym. 

Dokonano zmian w systemie premiowania pracowo1k6w: 

- pracownicy obsługi /aprz14tacZki, szat-
niarze, woźni/ 30~ premii 

- pozostali pracownicy obs1ugi 20~ n 
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- robotnicy godzinowi 

- kierowcy 

pozostali i pracownicy biblioteki 

50% premii 

40~ " 
n 

li dyskusji nad tym tematem zabierali gl.os: doc. mgr inż. Ry

szard Cylc, Kwestor mgr Teresa Bucior, prof. dr hab. inż. Iwo 

Pollo. 

W toku dyskusji zastanawiano się, ozy istnieje możliwość roz

dzielenia runduszu premiowego od funduszu przeznaczonego na 

podwyżki. 

Ob. Kwłs~łor stwierdzi.la, że wszystkie skl.adniki wynagrodzenia 

tj. stawka podstawowa, premia, os.lonowe, wysługa lat, powinny 

byĆ w newej regulacji rozpatrywane .l~oznie. 

Kolejnym punktem porządku obrad by.lo przyjęcie tematyki i ter

min6w posiedzeń Senatu w roku akademickim 1988/1989. 

Tematyka z drobnymi poprawkami zoata.la przyjęta jednog.lośnie 

i stanowi zal.~cznik nr j do niniejszego prot0k61u. 

Następnie Obywatel Rektor przedstawi.l propozycje zmian 

Statutu Folitechniki LubelSkiej. Spowodowane są one zmianami 

w strUkturze organizacyjnej uczelni. 

W zwiąZku z powstal.ymi wątpliwościami co do zmian liczb7 oz.lon

k6w Senatu oraz niespel.nieniem warunk6w art. 67 ustawy dot. 

obecności co najmniej 2/3 os6b uprawnionych do gl.osowania, 

podjęcie uchwa.ly co do zmian w statucie postanowiono przenieść 

na następne obrady Senatu. 

Obrady Senatu zamkną.l. J .M. Rektor proC. dr bab. inż. Wl.o

dzimierz Sitko, życząc zebranym owocnej pracy i dużo sukces6w 

w rozpoczynającym się roku akademickim. 

Protok6.lowa.ła: 
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Z OBRAD SENATU POL:ITECHlliKI WBELSKIEJ 

ODBYTYCH W DNIU 28 lffiZ~N.IA 1988 ROKU 

Ad. 1 por-.dku obrad - OtW8roie poaied•enia, vprovadtsenie do obrad 

Pierw••• v roku akade.to~ 1988/1989 obrad7 Senatu Poli

teobniki Lubelekiej otvorQ2 Rektor Uozebd. prot. dr bab. iM. 

li.lodzilllierz Sitko, który povi ta2 bior"o7oh udtsia1 v obradach 

om.lonk6w Se~tu. Naat9pnie Ob7vatel Raktor !&Vr6oi1. aię z UJJ7ta

nie• do ozJ.Ollk6v SeiMI tu, 0157 ~~gl.aa .. Jłł propoąoje -ian do propo

nowanego porządku obrad dortc.aneso wa.,atki• wraz z .. wŁadomie

niem o obradach Sen.tu. 

Wobec niezgl.oa .. nia propo~oji .. tan - pors,dek obrad pr~j9to. 

Stancnr.l. on Zal.~znik Nr 1 do mniejazego protok61.u. 

KoleJ~• punkt•• posiedzenia b71.o vr9Qzenie prse• Obpwwtela 

Rektora nagród • oaiii8Jlito1a d7dakt7otmO-w7obovavo .. i naukovo

bac:tevo .. dla prorektor6v i c:lsiekan6w ~c:lsia.16v. Nagrod7 otrsą-li: 

- pro!'. dr bab. in~. 'Iwo P()J..LO 

- doo. dr bab. Edward ~P'IEVL.A 

- prot'. dr bab. in*. Jerrą GRlCZ 

- prot'. dr in~. Jan KOVAL 

- doo. dr inż. Tadeuaz LATOCHA 

Po oere .. Di.t. vrto .. Dia nagr6d ~,..te l n.ktor udzielił. int'ozwaoji 

z narad7 rektor6v aSk61. v.v*aQoh • ~~atrem Edukacji NarodoweJ, 

odb7teJ w dniu 14.09.1988 r. w Wara•vi•. 

W iDtor.aoJi teJ Ob7vatel Rektor pr .. dataril. og61ne u•ier .. nia 

resortu dot7oząoe dr6s rozwoju aakolniotw. ~•a .. so, kt6re aproa

ta.l7b7 lf7ZV11niom edukao7JD7• i naukcnr)'UI XXI wieku ora• roantt0711 

oo•ekiwaniom apo.leoZQ1m. Podkreślona zoata2a potrze~ Prs7apiea .. -

JU.a prooeau vprovad•Di.a pr .. obrauń J•ko'-iov:ycb v uoselld.aob 

teohnio11J17ob. 

G16wne Jd.erunk.i przeobra•eń askolni.otva v.v1;azego to 1 

- zapevni.enie amkolniotvu n01ąoh, QżaQob sdolnośoi adaptaąJ

Jl70b do a~ąbko -i•Di.•JII070h ait potr .. l>, 

- pr•ekamtaloenie trad707Jneso nauo .. ma v bardsieJ ef'ektyvae, 

inten~• i aa.od•ietne ka•taloenie, 
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- przewartościowanie roli aZko~ V7żazeJ v prS7gotowania 

do lllntodu, 

- infozwatyuoJa azkol.y "'f7U-J i prooaa6w kazta.loeni.a, 

9 

- przekaztal.oanie aZko~ V7*asej v oantru. d7daktFosno-aaukowe 

'IISV'ifłzane • przemyaJ.em i • plaoze• lMI davosą•• 

Obrwatel ~ktor podkre,lil równie* coraz vitkame .o~liwośoi, J•
~· .. Jfł władze uose1ni dla realizacji tego prooeau. ZWi~S8ne 

jeat to z ooraz azerazym odobodzeniem od centralnego eterowaDla 

prao~t uc-lni i ooraz wiQkazą samodzielnośoilł azkól 1f1żaąoh. 

S.ozagó~• obazerem dziaJ.ań aamorządoW7oh uczelni będzie podeJ

IIOVanie de07•.Jt v sprawach: 

- reJeatraoJi k61 i or~ni .. oji atudenekich o obarakterse naUko

VJm, kulturalu7m, aportOV7•, 

- prawo .. ~erd .. nia plan6v i programów atudi6w, 

- prawo do tworzenia apeoja1nośot. 

KoleJ~• tematem vyatfłpienia ~tala Rektora b71a aamo

rzfłdność atudenoka. Jak zasnacą.l ~atel Rektor ob-rvuje aię 

bardzo .. l.fł aktrw.Dość atudent6v i iob udsia1 v ~oiu apoleo~ 

uoselni. KonieoSIDCl Jaat rozbud!Mllie apoleosaąob poatav •1odsietą 

i tob akt7vi•oJa. Oai.WD4Ć to będzie .om. poprwez odeJŚCie od 

ma1o akutaoso:pob program6w 1f70hOVItvoQob ona popr .. s rosbudowe

nie ~rtnera1d.aso •odelu atudent-nauozyoiel akllda•told. Posvoli 

to ua -Diejasania prze~'ci pomiędą kadrlł akademi.oq, atuden

tami i odbudowlł auto~tetu ucsa1Di. 

KońozfłO ."oja V7•tlłpieuia Obywa te l Rektor svr6oil UWIIgę taku 

na odpoviednilł organizację roku akad-ickiago. i.fłże aię to 

• voseśni.Ja.,• pr.,sotova~e• i opraouw.niem plan6v i progrw•6v 

• J ttć, odpowie dnU. prągotowaniem aal vykl.adcnąoh, dokolt'J'VIIni.e• 

kontroli pravi.dJ.owośoi i przebiegu zajęć ~daktyosno~hovavo.,ob. 

w ąakuaJi sl.oa -bierali: doo. dr Ul*. Tlldeuaz Janovaki. i doo. dr 

bab. Edward ~pievla, porua•JfłO V t'or.ie P7tań i. vyJaŚn:l.ań apr8Vf 

-UD7 Regula•inu Studi6v. J'ak QJaśDi.l doo. dr bab. Edward §pi.evla 

- zmiana Regulaminu Studi6v będ•ie ro~t~~ v naJbli.*•~• 

ozaaie, na kcleJ~ą• poaiadzeniu w M:lJdateratrie Edukacji Narodowej. 

Obywatal Rektor svr6oi1 uwast ua konieosność prm7sotovania 

-ian v Regulaad.Die we vl•BD7• ukraaie, w ra-oh uo-lni pftlad 

podjęcia• o•tałec~ob deo7sJi prses raaort. 
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Ad. 2 poredku obrad - SprawozdAlnie z dzia1alnośoi Uczelni 

.. rok akademicki 1987/1988 

Sprawozdanie z dział.alności UOze~ sa ubieg1y rOk ak8de.tc

ki przedatavi1 J.M. Rektor pror. dr hab. ~. W1oclsburz Sitko. 

Doc. dr illż. Tadeusz Latocha zg.losil uwagę meątoąoSUł do 

apravozdllnia, ab:y uzupelnió prze• podanie vamiejazyoh kont"erenoji 

neukoW7ch jakie odb~l~ aię w ubiegłym roku akade.tokim. 

Doc. dr in~. Tadeusz J~nowski poruszył sprawę zbyt lQ'aokioh 

kosztów apa~tury w stosunku do amortyzacji /19% rocznie/: zwr6ci1 

uwagę na uv~lędnianie oz~ ekonomicznego w momencie zema~a

ma a para tuey • 

Doc. dr hab. Edward Śpievla stvierdsi1, że należa1oby zobo

viłłZII ć re aort do pokr7vania czę,oi koazt6v llllł.Óvień na aparaturę 

i koniecsność przewidywania Jej wartości • uwzglęm11eniem inrlaoji. 

i sprawie warunków zakupu aparlit11r7 gJ.oa zabierali róvnież: 

prof". dr bab. inż. Iwo Pollo, doc. dr Zbigniew RataJevi.cz, doc. dr 

inż. Tadeusz Latooba. 

Ob71f&tel Rektor podzi ękowal za dyakuaję. 

Sprawosdan:le zostało prsyjęte przez Senat i etan~ .. J.ęosn1k 

nr 2 do niniejazego protok61u. 

Ad, l por9dku obrad - Rozpoozęoie nowego roku akademiokiego 

1988/1989 

- OceDS przebiegu rekrutacJi na piervaQ rok atudt.6v, 

- Informacja o pr:ągotowniu urooQatośct. inaugurao.:Ji roku ak8-

demiokiego 1988/1989, 
- Przygotovanie do rozpoczęcia prooeau ~dakt70SDO-W7obovawozego, 

- Przygotowanie baQ dydaktyoBnej i aoc.:JalneJ. 

Informacje dotycs~oe pr31gotowwnia uoze~ do ro•poczęcia nowego 

roku akademiokiego 1987/1988 w tym .r6wni.e* ooenę rekruta o ji na 

I rOk atudi6w przedatawi2 prorektor d/a nauczania i W7obowanie -

doo. dr hab. Edward Śpiewla. Po:lnto.rmova.l on, ~e rekrutacja odb7la 

eię w lipcu. Na atudia dzielUle prąjęto .:35.5 oa6b + 42 oaob)r Jako 

wolni aluchacse. 

Na atudia 418 praouJłłC7oh V7korsyatano 114 •ie.:Jac. Łącznie pr.,Jęto 

511 oe6b + 10 atudent6w obooknjovo6w. 

·l 
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Opr6oz tego rozpoczę1o kazta1oenie Studiu. Oobro07 Środoviak8 

- 4.5 oa6b• 

~oznie kezta~ce~e podję1o 120 oa6b ~Qcej w atoeunku do roku 

poprzedniego. 

~1 to drugi rok rekrutacji w oparciu o no117 ąate11. Temat, eg-

miuao)'·jne prz:rgotoV7wane b)"ly we w.laą)'m zakresie. Egzemlny pr-

provadzone zoeta1y poprawnie, apra~e organizacyjnie. 

Komisja rekrutacyjna zglo.sila uwag 1 ~e sposób egozaminowania 

/5 dni trwa,jq.ce egzeminy/ jost .zbyt m ~cząo')' i wyczerpujący dla 

kandydat ów • Konieczns j est aca lenie egzamincSw teatowycb . i ustnych. 

Prz,rgotowanie d.o rozpoosęcia prooeau dyd8kt)'ozno-QobOVIIVOMgo. 

Zoeta1y opracowane i zat~erdzone plaD7 atudi6v na nowy rok aka

demicki. PlafQ' zaj ęć na kter\D'lltu Qobownie teobniosne soata~ 

ro•budowane przez reeort o ok. 400 godz. Trwają prace nad sloże

nie• ramowych wydzia.lowyeb planów prac7. Poja~a aię także konie

osoość ._odernizowanie planów pracy etudi6w zaocznych. 

PrZ7gotowane zoatal)" programy preoy ze atudentamt.azczeg6lnie 

uza;toanio~mi 1 trwają. prace nad ind)rvidUIIln7mi progra-Id atucH.6v. 

KoleJDTW tematem w~atąpienia Prorektora d/s Nauczania 1 Wychowa

nia eyly sprawy socjalne atudent6w. 

Uatalona zoata1a podstawa atypendiua aooJalnego dla atudent6v, 

i.natrukoJe asozeg61owe &fł opraco'W)'WIIne. Nie naJlepieJ pr .. datavia

j~ aię warunki w domach etudenok~oh 1 t~ remont Ds-2. 150 oa6b 

n:io otrZ)'JIIIIlo adeJeoa w akademiku. Na osvar~ i pi .. t7• roku atu
di6v vprovad• ai.ę zasadę rosgęasosania zakva terovani.a do 2 oa6b 

w pokoju. Podw7*•za aię odpłatność za domy studenckie. 

Poruszając proble .. tykę d)"daktyczno-vyobovawoZłł O'b)'va te l 

Prorektor zauva~ł znaczne oe1abienie torm zorganisow.neso *7cia 

atudenckiego, negację dyrektywnego eposobu zarządzsn~a uczelnię 

oraz brak auto.l')'tet6w .ore!J;Qreb na uo .. lni. Stvierdzi.1 koni.eo1Dl0'6 

moevidovani.a atoaunku kadry do atudent6v t. twoJ:' .. nia pJ:'Ogra.6v 

1f7CbowavoQob ~ r~ob pOSBi.o.-ob kasta1oeni.a w oparoiu o bliżaą 

kontakt sa atudentamie 

Naatępnie oma~ająo proble• vap61p~07 •lodmie*7 • .. granio .. 

Ob7vatel ProrektoJ:' svr6oi1 UVIIgę na konieo~~no'ć ••i•r••• ko

Z'S7at~b uw6v • pZ'•edaiębioratv.•i prse~ał0V7mi .. tru~aj .. o~i 

naaQob atudant6v41 Nie •••se u.~ te bF17 ko11'157atne dla atudentów 
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l dy$kus j i p o wystąpieniu doc. dr bab. E . Śpiewli trl.oa zabierali: 

doc. dr 'in~. Adolr Parol, c:lr a~. Jan Golec oras doo • dr bab• in~. 

~gurun t Hu tka. 

Ioh vyatąpie~a do~oZ7~ atudeno~ob prakt7k sagran~oZD7ob. 

Następnie Dyrektor A4.t~atraoyJD7 ggr Bogdan Lebedo~os 

pointormowal senat o przygotowaniu baą .. terialnej do rozpoczę

cia nowego roku aka demickiet;o. Przedatawil. o n s t a n prac remonto

wych, adaptacyjnych i por~ądkowych ns uoze1n 1. 

d7akuaji po V7atąpianiu D7rektora Lebedowicza - doc. dr 

Zb:isnt.ev Ratajevioz poruazy.l sprawę budo117 -gaspu odoQnnik6v 

obemio~ob. 

J . M. Rektor zażądał informacJi na następny Senat dotyozfł,oeJ 

kwestii t"inan aowania budoQ wy~ej wspomnianego magazynu. 

Prorektor d/a Nauki prof. dr bab. inż. Iwo Pollo Z8proai.l 

wa.,etkiob oz.lonk6w Senatu na \U'ooęat-. iDauguraoJę roku aJalde

llliokiego, która odbędsie aię dnia 1 paŹ<ls:iernika 1988 r. o godz. 
00 

11 w Auli u.. Raktora Podkoą. 

Ad. 4 pormtdku obrad. - Bie?tce sagadni~a orsa~saozjno

intozwaozJne 

1ł punkcie tym ~rektor Adlld.niat.raoyjn')' przedetavl.l vynild. 

dokonaneJ regulacji plao i zasady podwy'iezenia wynagrodzeń dla 

nauosycieli akademiokich ~ praoo~k6w nie będ~o7oh nauospoiela

mi akadelai.okitai. Z ••ada•i regulacji -poz11ati soatali vo-śn~•..1 

cisiekani 1t7dzia 16w i kierowni.oy jedno• tek Id ~dsia ło117ch. 

Ogólnie średnie wyns g rodzenie na oaobę wzrośnie o 17 t)' a. zl 

/w tym dodatek oe~onowy 6.ooo u/. 

U a talono za aa d)' : 

- praoowni.o)' grupy oba.tugi otrrąmuję, maką-lne etaWk:l. placowe, 

.... robotni.o)' godzinowi - opręcovana tab. ~ 1 i tab. nr 2 dla 

v kierow."nikpw, 

- praoOWDic)' inż7niery jno-tecbniozni i admjni.etracy j ni - ~cro

dzarU.e na poziomie d otychcu eowyllh kategorii za szeregovanł.a se 

~6żnioowanJ.eaa indywid ua bą.m . 

DokoD8no smian v Qatemie premiowania pra,cownikcSw: 

- pracowniO)' obaługi /aprz,ta oZki, asat-
niar~~e, woini/ )O~ p .. .t.i 

- posoatali ~aoowni07 obaługi • 



- robotnic~ godzinowi 

kierowcy 
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pozostali i pracovni07 biblioteki 

5014 premii 

40% tt 

11 

/IJ 

W dyskusji nad tym tematem zabiera li g .lo au doo. wgr in1;., Ry

azard Cylo, Kwestor mgr Teresa Buc~or, ro~. dr hab. in~. Iwo 

Pollo . 

V toku dyakuaji zastanawiano eiQ, o z y is tnieje możltwoś6 roz

d.sie lerd.a f'uncluazu pralniowego od runduszu przeznaozoneg"O na 

podV)'~. 

Ob. Kw!)Rtfor eJ twierdziła, że wsz)'stki.e ak.ladniki wyuagrodseniłt 

tj. stawka podstawowa, premia, osłonowe, vyaluga lat, powi~ 

być " nawo j regulacji. rozpetZ')'wane lęcznie. 

Kolejnym punktem porządku obr.d b7lo przyjęcie tematyki i ter-

minów p oeiedzef1 na tu w roku akademiokim 1988/1989. 

Tematyka z d robny i. poprawkami zoeta1a przyj ęta jednog1ośnie 

i stanowi zaląc~nik nr ) do niniejszego protOkó.lu. 

Naat~pnie Obyw•tel Rektor przedatawił propozycJe zmian 

Statutu Politech tiki Lubelskiej. Spowodowane Sfł one Zlllianaud. 

w strukturze org a n izacyjnej uczelni. 

W zwi~zku z povetałymi wątplivościami oo do zmian liosb7 os1on
k6v Senatu oraz nieapelnieniem warunk.cSw art. 67 u•tawy dot. 

obecności oo naj.mniej 2/l oe6b uprawniot~ch do closowania, 

podjęcie uchwały co do zmian w atatucie postanowiono przenieść 

na na8tępne obrady Senatu. 

Obrady Senatu zamknął J . ~t. Rektor pror. dr hab. in<t. Wl.o

dzimierz Sitko , żyoz~o zebra~m owoonej praoy i dużo sukoesów 

w rozpoozynaJ-o~m się roku akademickim. 

Protok61owa1.a: 

~Y,~. '11.7.' ~(·. -~l . .\:.c 



POLITECHNIKA 
LUBELSKA 

fA 
Lublin, dnia .... :1.9 ... :ta.ze.~.ni.a... . . 9 fHL .. r. 

ul. J . Dąbrowskiego 13. tel. 22·6-12 

REKTOR 

Uprzejmie zapraszam na posiedze~e Senatu Politecbn1ki 

I.A.lbelak.iej, kt6re odbędzie się dnia 2§ września 1988 r. według 
na~tępujęcego proponowanego porządku obrada 

1. Otwarcie posiedzenia - wprowadzenie do obrad - int'ormacja 

J.M. Rektora z narady Rektorów aZk61 wy~azych z Ministrem 

Edukacji Narodowej. 

2. Sprawozdanie Rektora z pracy i dzia1a1nośoi uczelni 

za rok akademicki 1987/1988. 

3. Rozpoczęcie nowego roku akademiokiego 1988/1989: 

- ocena przebiegu rekrutacji na pierwszy rok atudi6w, 

informacja o przygotowaniu uroczystości inauguracji 

roku akademiokiego 1988/1989, 

- przygotowanie do rompoczęcia prooe•u dydaktyozno

v,yohowawozego 1 

- przygotowanie bezy dydaktycznej i sooja1nej. 

Przedstawia Ja 1 Prorektor d/ • Nauczania i Wychowania 
Przewodnicz~oy Komitetu Organizacyjnego, 
Dyrektor Adm~atraoyj~ 

4. Bie*~oe zagadnie~a organizaoyjno-inrormaoyjne 

- podwy~i wynagrodzeń nauczycieli akademiokich i pracow

n~6w nie będących nauozyoielami. 

PrzedstawiaJą: Prorektor d/a Nauczania i Wychowania 
D7rektor Administracyjny 

- tematyka i terminy posiedzeń Senatu Politechniki Lubel

skiej w roku akademiokim 1988/1989. 

Odnośne materiały do wglądu u oa6b rereruj~cyoh. 

Obrady odbęd~ się w sali Senatu Politeobniki Lubelskiej 
00 

przy ul. J.Dąbrowskiego 13 o godz. 11 • 
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doręczOnych zaw1adom~eń o obradech Senatu 

w dniu 28.09 •. 1988 roku 

~zlonkowie Senatu /ut. J, Dsbrowakiep 1l/ 

1. Prof. dr hab. inż . 1 1oezimierz SITKO 

2. Pro~ . d r hab. inż. Iwo POLLO 

l. Doc. d r hab. Edward ~PIEl.YLA 

V:zd'Jiial eohanicznz 

1. Prot. dr inż . Jan KOV LJ 
2. Doc. d r inż. Kaz:ł.mierz LU'r · 

'· Doc. d r ir~ż . Adolf' PA110L..J 

L) 

4. Doo. dr bab . inż. Tadeuez STARW rJ 
s. Pro.t. dr inż. Kazimierz SZABELSKI J 
6. Doc • . dr hab. inż .. Inez rr_t\TR J 
?. ~r inż. Andrsej F ARI AN 

!J1

dsial Elektrzoząr 

1. Doo . d r inż . Ta deusz LATOC A V 
2. Doc. dr hab. inż. l l.od.zimiarz KROLOPP V 
l. Dco. dr inż. Tadeustz JANOWSKI V 
4. Doo. dr b ab. Jan SKliARNA V 

5 • Doc. dr Zbigniew RA'r AJ Elli CZ \.) 

6. Doo. dr inż. Kazimiers l•lAJDIUK V 
7 • Dr Slltwoad.r JANI<,'KI J 
8, Doc. dr hab. inż. Z"gmunt RUTKA 

Wzdzlal In!Jnierii Budowlanej i sanitarneJ 

1. Pror. dr hab. inż. Jerzy GRYCZ J 
2. Pro.f. dr hab. inż. Janusz K1iiA'IXO"WSKI \) 

l. Prof'. dr hab. inż. Stanielaw POLA~SKI \) 

4. Doc. dr inż. Vl:.odzimierz Z.~BSKI V 
5. Doc. dr inż . ł-U.eczyalaw !>10 LDAWA V 
6. Doc. dr hab. inż. Leazek LrrWINow:rczV 
?. Dr.~~. Jan GOLEC J 
8. Mgr in~. Ireneusz PILIPCZUK 

•••••••••••••••• 
•••••••••••••••• 
•••••••••••••••• 

•••••••••••••••• 
• ••••••••••••••• 

·· - ~7,?····· 
... • l.Ui v •••••••• 
•••••••••••••••• 
• ••••••••••••••• 

······~····· 

•••••••••••••••• 
•••••••••••••••• 
•••••••••••••••• 

Qh o9. -ZA .. ~) .......... . 
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1. n&,. 
2. Doo. 

'· Doc. 

4. Doo. 
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Znrządzeni~ i Pods~aw Techniki 

dr inż. IUI zimierz GREL.t.K lJ 
mgr inot. Ryszard cn.c L/ 
dr do l.t' z n :Z YLOWSKI J 
dr bab. Zdzisław GRODZKI V 

l 

Pozostali członkowie Senatu 

1. Plk inż. Ryszard DŁUGOSZ ~ 

2 • "1gr Bogdan LEBEDOWICZ . ." 

. ... In~ ....... . 
•• . . t!;ltfh d. ••• 
•••••••••••••••• 
• ••••••••••••••• 

/ ·~ 
L~-i~········· 
~- ......... . 

l. Dr Irena P A ~ELEC \f _t • • ~"' • • • •• • • • • • 
4. Mgr Teresa BUCIOR j. ~~·•••••••· ••••• 

. l ttC "VW--- • 
5 • 1-lłgr inż • Radosław MARCINIAK - RU ZSI, W\/ , • *•. • • • •'• • • • • • • • 
6, S tud. Adam DliORNICK:I - KU AZS v , • -ff&• •. • • • • • 

V 

~
.z:::---~.;:" , V{;Gl . 

7. Stud, Grzegorz BINI~DA- ZU ZMW v •••••••••••••••• 

s. Stud. Stani•l.aw JAR~IUL ZU ZSI-IP V v •• .~-.~ł ~. •• • • • 
9. ·>tud. Hon.ryk KATYIL\ ·- p:.•zow. uczoln. ortS,Y • , .!':;~.".. • .. 

eamorz.du •tudeno. 



L i s t a 

obecności członk6w Senatu na obradach 

w dniu 29 września 1988 roku 

~zlonkowie Senatu z głosem stanowiącym 

1. ProC. dr bab. in~. Włodzimierz SITKO 

2. ProC. dr bab. in~. Iwo POLLO 

3. Doc. dr bab. Edward ~PIEWLA 

4. Prof. d.r in~. Jan KOWAL 

5. Doc. dr in~. Tadeusz LATOCHA 

6. Prof. dr bab. in~. JerzyGRYCZ 

7. Doc. dr in~. Kazimierz GRELAK 

8. Doc. mgr inż. Ryszard CYLC 

9. Doo. dr inż. Kazimierz LUTEK 

10. Doc. dr inż. Adolf PAROL 

11. Doc. dr bab. inż. Tadeusz STARO~ 

12. Prof. dr inż. Kazimierz SZABELSKI 

13 • Doc. dr hab. inż. Inez WIATR 

14. Doc. dr Ado U ZDŻYLOWSKI 

15 • Doc. 

16. Doc. 

17. Doc. 

18. Doc. 

Doc. 

Doc. 

Prof. 

ProC. 

Doc. 

Doo. 

Doc. 

dr hab. inż. Włodzimierz KROLÓPP 

dr inż. Tadeusz JANOWSKI 

dr hab. Jan SKWARNA 

dr Zbigniew R.ATAJEWICZ 

dr hab. Zdzisław GRODZKI 

dr inż. Kazimierz MAJDIUK 

dr bab. inż. Janusz KWIATKOWSKI 

dr hab. inż. Stanisław POLA~SKI 

dr inż. Włodzimierz ZAR~BSKI 

dr inż. Mieczysław MOLDAYA 

dr bab. inż. Leszek LITWINOWICZ 

19. 

20. 

21. 

22. 

23. 
24. 
25. 
26. Dr inż. Jan GOLEC 

-.27. Dr Sławomir JANICKI 

28. Doc. dr bab. inż. Zygmunt RUTKA 

29. Mgr inż. Ireneusz PILIPCZUK 

30. Mgr inż. Andrzej FARIAN 

31. Płk inż. Ryszard DŁUGOSZ 

32. Mgr inż. Radosław MARCINIAK RU ZSP 

33. Stud. Adam DWORNI CKI - KU AZS 

34. Stud. Grzegorz BINI~DA ZU ZMW 

35. Stud. Stanisław JARMUL ZU ZSMP 

36. Stud. Henryk KAWKA - przew. uczeln. org • • 
samorządu studenc. 

:;w~~~~:~:: 
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Członko~e Senatu z głoeem dorado!%! 

1 • Mgr Bogdan LEBEDOWICZ 

2 • Dr Iren11 P AVELEC 

:J. Mgr Te re sa BUCIOR 

.. 


